

Title (en)  
Cooking device

Title (de)  
Gargerät

Title (fr)  
Appareil de cuisson

Publication  
**EP 2397770 A1 20111221 (DE)**

Application  
**EP 10401082 A 20100616**

Priority  
EP 10401082 A 20100616

Abstract (en)

The cooking device (1) i.e. hearth (2), has a door (5) closing a cooking chamber (17), and a control panel (6) provided with operating elements (9, 10) for controlling the cooking device. The control panel includes an upper area for controlling a cooking field (3) and a lower area for controlling a baking oven (4). The lower area is pivotably supported around an axis that lies in an upper section of the lower area, and a motor i.e. synchronous motor, is attached to the lower area for pivoting the lower area. A gear box is arranged between the motor and the lower area. An independent claim is also included for a method for operating a cooking device.

Abstract (de)

Gargerät (1) umfassend ein Kochfeld (3), einen Garraum (17) mit einer den Garraum (17) verschließenden Tür (5) und eine Bedienblende (6) mit Bedienelementen (9, 10) zum Steuern des Gargerätes (1). Ein oberer Bereich (7) der Bedienblende (6) ist zum Steuern des Kochfeldes (3) vorgesehen. Über einen unteren Bereich (8) der Bedienblende (6) wird der Backofen (4) gesteuert. Der untere Bereich (8) der Bedienblende (6) ist um eine Achse (20) im oberen Abschnitt dieses Bereichs der Bedienblende (6) schwenkbar gelagert. Über einen Motor (19) kann der verschwenkbare Bereich der Bedienblende (6) verschwenkt werden.

IPC 8 full level

**F24C 7/08** (2006.01); **F24C 15/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F24C 7/082** (2013.01)

Citation (search report)

- [IY] DE 4017629 A1 19911205 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [YA] EP 2172142 A1 20100407 - FAGORBRANDT SAS [FR]
- [YA] DE 102007033347 A1 20080814 - MIELE & CIE [DE]
- [X] DE 10219348 A1 20031120 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]

Cited by

CN105351986A; CN112555906A; US2018187897A1; EP3545238A4; WO2018128375A1; US10914472B2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2397770 A1 20111221; EP 2397770 B1 20160608**

DOCDB simple family (application)

**EP 10401082 A 20100616**